
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/02/2022

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Το κόστος της εισαγόμενης ηλεκτρικής ενέργειας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Πτολεμαΐδας, παραλογισμό προκαλεί στην
τοπική κοινωνία το γεγονός ότι από τη μια η τιμή του ηλεκτρικού ρεύματος προκαλεί
οικονομική ασφυξία στις επιχειρήσεις και στα νοικοκυριά της περιοχής τους και από την
άλλη εισάγουμε ηλεκτρικό ρεύμα από Τουρκία, Βουλγαρία, Αλβανία σε υπέρογκες τιμές,
αντί να το παράγουμε στον τόπο μας. Αναρωτιούνται οι ως άνω ποιο είναι το ύψος του
συνολικού ποσού που καταβάλλει ετησίως η χώρα μας στις γειτονικές χώρες για την
αγορά ηλεκτρικής ενέργειας, καθώς και ποιος αποφασίζει την εξαγωγή συναλλάγματος
βοηθείας προς τη γείτονα χώρα σε μια χρονική περίοδο που απειλεί την εθνική μας
κυριαρχία και υπάρχουν σχεδόν καθημερινές παραβιάσεις του εναέριου και του
θαλάσσιου χώρου μας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Ποιο είναι το ύψος του χρηματικού ποσού που κατέβαλε η χώρα μας τα τελευταία 10
χρόνια για την εισαγωγή ηλεκτρικής ενέργειας από τις γειτονικές χώρες;

2. Ποιο είναι το ύψος του χρηματικού ποσού που καταβάλλει η χώρα μας ετησίως για
την εισαγωγή ηλεκτρικής ενέργειας από την Τουρκία;

3. Ποιος αποφασίζει για την αγορά ηλεκτρικής ενέργειας από την Τουρκία;

Ο ερωτών Βουλευτής
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